
 

Woodhead 電子書簡介： 

Woodhead Publishing Online 主要是設計為學術圖書館與研究機構所存取、收錄有

超過 1030 本電子書及包含 18000 章節的電子資源，引以為傲的是所合作寫稿發

表的有超過 10000 位世界級編輯與著者，專業出版於 Materials Science and 

Engineering、Food Science, Technology and Nutrition、Textile Technology、Energy and 

Environmental Technology、Biomedicine、Biomaterials、Mathematics and Lipids 之領

域。旗下亦特有 Chandos Publishing Online，收錄有超過 350 本電子書，是提供予

全球圖書館學、資訊管理之專業人士與研究者的最佳權威資源。2014 年臺灣學

術電子書聯盟共採購 63 筆 Woodhead/Chandos 電子書，現裝載於 Elsevier 的

ScienceDirect 平台，全文格式為 PDF，另存檔案、列印或複製的頁數與篇數皆無

限制。 

 

Woodhead 電子書簡介(英文)： 

Woodhead Publishing Online is a resource of over 1,030 e-books containing 18,000 

chapters designed primarily for access by the academic library and research community.  

We are proud to work with over 10,000 world class editors and authors who contribute to 

our content, published in niche areas of Materials Science and Engineering; Food Science, 

Technology and Nutrition; Textile Technology; Energy and Environmental Technology; 

Biomedicine; Biomaterials; Mathematics and Lipids. Our Chandos Publishing Online is a 

unique resource of over 350 e-books, provide the best source of authoritative information 

for Library Science and Information Management professionals and researchers worldwide. 

In 2014, TAEBDC purchased 63 Woodhead/Chandos titles, now hosted on ScienceDirect 

of Elsevier. The full text is in PDF format and the save as, printing and copy-paste is 

unlimited 

 


